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Protokół Nr XXXII/08

z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie
z dnia 22 grudnia 2008 roku.

Sesja trwała od godz. 13:00 do godz. 14:00

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13 zgodnie z lista obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokółu.

Ponadto w Sesji udział wzięli:

- Burmistrz – Grzegorz Ambroziak
- Zastępca Burmistrza – Zbigniew Gałązka
- Skarbnik – Emilia Rajewska
- Sekretarz – Waldemar Bartochowski
- Kierowników Referatów Urzędu
- Radca Prawny – Waldemar Kardasz
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zofia Pilarska.

Otwierająca obrady powitała Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza,
Sekretarza, Sołtysów, Przewodniczących Zarządu Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na
Sesję Rady.

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał:

Radni otrzymali porządek obrad Sesji. Czy są jakieś uwagi bądź inne propozycje do
proponowanego porządku? Proszę o zgłaszanie.

Przewodnicząca Rady – zaproponowała głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.

Za –                   13
Przeciw –           0
Wstrzymał się  - 0

Stwierdzam, że Rada porządek przyjęła.

Porządek obrad Sesji :

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Zapytania i wolne wnioski.

3. Podjęcie uchwał w sprawach

      a).   wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2008 oraz zmiany

            Uchwały   Nr XIX/101/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 marca 2008 r.

             w sprawie uchwalenia     budżetu gminy Żychlin na rok 2008



2

b) ustalenia nie wygasających wydatków z upływem roku budżetowego 2008,

c) zmiany uchwały Nr XXIV/135/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca 2008r. w

sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym i nabycia nieruchomości gruntowych.

4. Informacja z pracy Burmistrza za okres od 18 listopada 2008r.  do 11 grudnia 2008r.

5. Odpowiedzi na zapytania

6. Sprawy różne.

7. Przyjęcie protokółu Nr XXX/08 z dnia 14 listopada 2008 r.

8. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Proszę o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków!
Zgodnie z regulaminem Rady w tym punkcie może zabrać głos również publiczność.

p. Sołtys z Kaczkowizny –  mamy takie pomieszczenie w Kaczkowiźnie, jedno jest

wyszykowane, a drugie jest bez okna, drzwi. Takie pomieszczenie mogłoby być na

zastępstwo w razie jakiegoś pożaru(ktoś mógłby tam zamieszkać) – to jest budynek

mieszkalny. I prosiłbym Urząd Gminy o wsparcie w tej sprawie.

A drugie pytanie mam do pana Burmistrza, czy światła, to jeszcze świecą na naszej drodze

powiatowej? Świeciło w tunelu przez 3 tygodnie, było dobrze, a teraz nie świeci.

p. Sołtys – chciałam podziękować za załataną dziurę.

p. Sołtys z Zagrob – chciałbym podziękować panu Burmistrzowi, Radnym oraz wszystkim

tym, którzy przyczynili się do remontu drogi w Zagrobach. Jak wiadomo, była to nasza

bolączka od wielu lat. I każdy wiedział, że gmina Żychlin nie robi dróg. Warto było czekać te

lata, aby ten zarząd doszedł do władzy aby ta drogę zrobić. My już chcieliśmy przenosić się

do Pacyny, która obiecała nam remont drogi. Jednak widać, że warto czekać, bo gmina

Pacyna robiła niedaleko remont innej drogi, i jakość wykonania daje wiele do życzenia.

Wszystkim bardzo dziękuje za drogę i za to, że w końcu Zagroby zostały zauważone, że

należą do gminy Żychlin.

p. Sołtys z Tretek – również chciałem bardzo podziękować za budowę drogi.
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p. Bogdan Głuszcz – jeżeli składamy podziękowania, to również chciałem podziękować za

chodnik przy ul. Dworcowej, na który mieszkańcy czekali 19 lat. Wydaje mi się, że będzie to

bardzo doceniane przez mieszkańców. Prosiłbym tylko o podniesienie krawężników,

ponieważ przy obfitych opadach woda będzie wypłukiwała te chodniki.

Druga sprawa, korzystając z dworca PKS-u rzuciłem okiem na to boisko wielofunkcyjne i nie

wiem, może to jest zamierzony cel, ale 1/3 powierzchni boiska była pokryta wodą. Jeżeli tam

jest jednolita warstwa, która ma przesiąkać to albo woda powinna stać na całej powierzchni

albo wcale. Opady nie były aż tak intensywne, aby ta woda tam zalegała. Wiem, że teraz nikt

nie korzysta z tego boiska, ale przy letnich opadach może być z tym problem.

p. Sołtys z Buszkowa – składam podziękowania za świetlicę, zakup stolików i krzesełek oraz

oczyszczenie drogi Lipowej.

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – czas jest taki wyjątkowy, ja też będę dziękować. Dziękuje

zarządowi czyli Burmistrzowi, Wice burmistrzowi, państwu Radnym. W końcu ktoś

dostrzegł, że Biblioteka jest w tym parku i że można ja wieczorem również zobaczyć i wyjść

tam na spacer. Jest naprawdę bezpiecznie, za co bardzo serdecznie dziękuje w imieniu swoim,

pracowników oraz osób korzystających z parku – głównie najmłodszych. Jest bezpieczniej

dzięki monitoringu, nie ma aktu wandalizmu. I tu ukłon z mojej strony, bo przez tyle lat nikt

nie dostrzegał tego problemy. Bardzo dziękuje za to co zostało zrobione a czekamy na

jeszcze.

p. Józef Kowalski – sprawa dotyczy kładki przez rzekę. Jest poprawiona, ciężko jest teraz na

nią wejść. Jest wysoki stopień, wózkami nie można tam podjechać. Powinno być przedłużenie

barierki i jakiś łagodniejszy ten podjazd i zjazd.

Druga sprawa dotyczy pojemników na szkło. Mieszkańcy zgłaszają mi, że jest

zapotrzebowanie na takie pojemniki. Ludzie chcą oddzielnie segregować szkło.

p. Jadwiga Melcher – chciałam podziękować zarządowi oraz państwom radnym, którzy

głosowali nad zmianami budżetu roku 2008, co przyczyniło się do prac na ul. Waryńskiego.

Ulica jest rozkopana, to jest dobry znak ponieważ jest zrobiona zatoczka od ul. Narutowicza.

Poszerzy ulice i polepszy komfort jazdy użytkownikom tej drogi. Jeszcze tylko moja uwaga

zasugerowana przez panów, którzy pracują przy tym remoncie drogi, że przy wjeździe do ul.
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Waryńskiego jeśli nie stanie znak zakaz wjazdu dla pojazdów o ciężkim tonażu to problem

będzie ten sam. Droga będzie niszczona, a parkingi będą zajęte przez tiry jak do tej pory.

p. Andrzej Szymański – jeśliby się udało chciałbym uporządkować sprawę PKP. Jest

wiadome, że gmina Bedlno planuje pozyskać dużego inwestora przy dworcu jaki się nazywa

PKP Żychlin. Brak jest chodnika w kierunku stacji. Powinniśmy z dniem nowego roku

spotkać się z gminą Bedlno, nawet tutaj, i uporządkować ta sprawę. Figurujemy jako

właściciel dworca już od kilkunastu lat. I albo w jakiś sposób za porozumieniem objąć ten

teren, a jeśli nie, to moglibyśmy do końca uporządkować ta sprawę PKP. Wydajemy

pieniądze, nawet samo odśnieżanie. Gmina Bedlno nic nie robi, lekceważy sobie sprawę.

p. Bogdan Głuszcz – może po prostu powróćmy do starej nazwy Pniewo.

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – dworzec o 1870r. nosił nazwę stacji PKP Żychlin.

p. Waldemar Bartochowski – jako radny powiatowy chciałbym złożyć serdeczne

podziękowanie  państwu radnym za to, że przychylnie ustosunkowaliście się do prośby

powiatu i w roku poprzednim zarezerwowaliście państwo na remont dróg i chodnika środki

finansowe, co wydatnie poprawiło jakoś życia mieszkańców na wsi. Sądzę, że w roku

przyszłym, my jako powiat również wystąpimy z taką propozycją i możemy liczyć na

państwa przychylne ustosunkowanie.

Przewodnicząca Rady – w imieniu swoich członków straży pożarnej w Śleszynie

podziękować radnym Rady Miejskiej za to, że dofinansowali kwotę 40 tys. i w końcu po

wielu latach jednostka otrzymała samochód bojowy. Przewodnicząca Rady – czy państwo

radni otrzymali zmieniony projekt uchwały?

Do p-tu 3. Podjecie uchwał w sprawach.

a) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2008 oraz zmiany Uchwały Nr
XIX/101/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 5 marca 2008 r. w sprawie uchwalenia
budżetu gminy Żychlin na rok 2008.

Przewodnicząca Rady - odczytała projekt uchwały.
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Przewodnicząca Rady – czy państwo radni otrzymali zmieniony projekt uchwały?

Skarbnik – w projekcie uchwały dodaliśmy załącznik numer 2 są to długoletnie programy
inwestycyjne. Umknęło naszej uwadze, że zmniejszają kwotę na wykonanie kanalizacji
sanitarnej w miejscowości Żychlin ul. 1-go Maja. I powinniśmy zmienić załącznik odnośnie
limitów inwestycyjnych bieżących i na lata następne. W związku z tym załącznik nr 3a jaki
mieliście państwo jako załącznik nr 2 – jest ponumerowany jako załącznik nr 3 a dotacje
podmiotowe są ponumerowane jako załącznik nr 4.
W załączniku nr 1 mylnie wpisaliśmy wydatek 8200 zł na dotacje Zakładu Gospodarki
Komunalnej na remont węzła ciepłego przy ul. Młyńskiej. On był od początku roku
zakwalifikowany w dziale 900 a w projekcie uchwały pojawił się w dziale 700. Dokonaliśmy
korekty, przenieśliśmy to do działu 900 i w załączniku nr 3 nowego projektu uchwały z
pozycji 70001 wykreśliliśmy 8200 zł a dodaliśmy do 23 rozdziału 917 pod nazwą „ Budowa
przyłącza”
Reszta omawiana była na komisjach.

Przedstawienie opinii Komisji
1) p. Melcher – za 3 przy wstrzymującym się 1 pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały
2) p. Laska – za 4 pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały
3) p. Ostasz – za 3 i przeciw 2 pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały
4) p. Tarnowska – za 3 przy wstrzymującym się 1 i przeciw 1 pozytywnie zaopiniowali

projekt uchwały

Czy są jakieś pytania do projektu uchwały?
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.

Za –                   11
Przeciw –           0
Wstrzymał się – 2

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały
Nr Uchwały XXXII/168/08

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach.

b) ustalenia nie wygasających wydatków z upływem roku budżetowego 2008,

Odczytano projekt uchwały

Przedstawienie opinii Komisji

1) p. Melcher – za 4  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
2) p. Laska – za 4 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
3) p. Ostasz – za 3 i wstrzymujący się 1  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
4) p. Tarnowska – za 3 i wstrzymującym się 1  pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały
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Czy są jakieś pytania do projektu uchwały?
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.

Za –                   13
Przeciw –           0
Wstrzymał się – 0

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały
Nr Uchwały XXXII/169/08

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach.

c) zmiany uchwały Nr XXIV/135/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 27 czerwca

2008r. w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym i nabycia nieruchomości

gruntowych.

Odczytano projekt uchwały

Przedstawienie opinii Komisji

5) p. Melcher – za 4  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
6) p. Laska – za 4 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
7) p. Ostasz – za 4  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
8) p. Tarnowska – za 4 i wstrzymującym się 1  pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały

Czy są jakieś pytania do projektu uchwały?
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.

Za –                   13
Przeciw –           0
Wstrzymał się – 0

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały
Nr Uchwały XXXII/170/08

Do p-tu 4. Informacja z pracy Burmistrza za okres od 18 listopada 2008r.
 do 11 grudnia 2008r.

Przewodnicząca Rady – czy są uwagi do przedstawionych informacji z pracy Burmistrza za
okres od 18 listopada 2008 r. do 11 grudnia 2008 r.

p. Zofia Pilarska – stwierdziła, że Rada informacje dotyczące informacji z pracy Burmistrza
za okres od 18 listopada 2008 r. do 11 grudnia 2008 r. przyjęła.



7

Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania.

Burmistrz – cieszę się, że udzieliła się nam ta świąteczna atmosfera. Usłyszeliśmy dziś wiele
słów  podziękowań skierowanych  do  Rady,  do  Zarządu.  Pozostaje  mi  powiedzieć,  że  cieszę
się, że tyle zrobiliśmy i oczywiście postaramy się dalej wykonywać zadania. Oczywiście
korzystając z obecności państwa sołtysów, w spotkaniu opłatkowym nie mogłem niestety
uczestniczyć, dlatego teraz pragnę złożyć najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się
świąt.
Kolejna sprawa – kwestie techniczne – poruszone na Sesji czyli świetlice, oświetlenie, boisko,
ul. Waryńskiego będziemy oczywiście realizować.
Pan Andrzej Szymański poruszył kwestie dworca PKP – miałem możliwość uczestniczenia w
obradach rządu, który ma na celu uregulowanie tej kwestii – tereny dworców PKP będą
przekazane samorządom. Na dzień dzisiejszy kwestia pozostaje nie roztrzygnięta. Sprzed
kilki lat zarząd pana Wołoszyna o pana Maciaka próbował rozmawiać z zarządem gminy
Bedlno w sprawie przejęcia tego terenu – nie było woli ze strony gminy Bedlno aby zamienić
się pewną częścią w  zamian  za  teren  dworca  PKP.  Również w  chwili  obecnej  wójt
podtrzymał poprzednie stanowisko gminy Bedlno, że nie ma takiej możliwości.  Zobaczymy
jak będzie regulować to ustawa dotycząca przekazywania dworców PKP na rzecz
samorządów.

Do p-tu 6. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady –  do biura rady wpłynęły życzenia świąteczne, i tylko odczytam od
kogo: Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 , Dyrektor Przedszkola Samorządowego  nr 1,
Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Żychlinie, życzenia od pracowników i uczniów od szkoły w
Grabowie,  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  nr  2,  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w  Śleszynie,
życzenia z Biblioteki Miejskiej wraz z pracownikami, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka
Kultury Sportu i Rekreacji, życzenia od Prezesa zarządu spółki „MIG-MA”, życzenia od
zarządu koła uczestników, kadra warsztatu terapii zajęciowej w Żychlinie oraz życzenia od
pani Anity Błochowiak – poseł na Sejm RP.
Z uwagi na to że udzieliłam sobie głosu chciałabym państwu Sołtysom, Radnym złożyć jak
najserdeczniejsze życzenia zdrowych i spokojnych świąt spędzonych w miłej rodzinnej
atmosferze. Dla państwa i rodzin.

p. Sołtys z Grzybowa –  chciałam zwrócić taką uwagę, że dziś w drodze z przystanku
autobusowego pracownicy urzędu gminy , którzy sprzątali. Jeden z nich miał pół taczki
piachu, którą wysypał. I na tym pracę zakończyli.

p. Andrzej Szymański – oczywiście dołączam się do życzeń, ale korzystając z okazji
chciałbym się dowiedzieć, czy jest to prawdą, że pani Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka
Kultury, jaką sobie wybraliśmy mieć nie będziemy?

Zastępca Burmistrza – nie możemy nic mówić do momentu kiedy nie podpiszemy umowy.
Ale jak na razie wszystko wskazuje na to, że jednak umowa zostanie zawarta.

Do p-tu 7. Przyjęcie protokółu Nr XXX/08 z dnia 14 listopada 2008 r.

Czy są uwagi do przedłożonego protokółu nr XXX/08 z dnia 14 listopada 2008 r.
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Głosowanie nad protokołem Nr XXX/08 z dnia 14 listopada 2008 r.

Za –                   10
Przeciw –           0
Wstrzymał się – 1

Do p-tu 8. Zakończenie obrad.

Na tym zakończyliśmy obrady dzisiejszej Sesji, dziękuję Państwu za przybycie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady XXXII Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie
w dniu 22 grudnia 2008 roku.

                                                                                                 Przewodnicząca Rady

                                                                                                     /-/ Zofia Pilarska

Protokolant
Martyna Tołczyk
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